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EVAPORATED MILK
Abevia Evaporated Milk is a unique formulation that combines the rich and creamy taste of 
milk with added health benefits. It has no preservatives or added sugar, enriched with 
Proteins, Vitamins A, D and Calcium, making it an ideal ingredient for cooking and baking 
your favourite recipes. Make your everyday coffee and tea, rich, creamy and healthy with 
Abevia Evaporated Milk.
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SWEETENED CONDENSED MILK
Abevia Sweetened Condensed Milk is filled with the benefits of Calcium, Proteins,
Vitamins A, B1 and D3. The rich creamy texture and balanced formulation make it 
the perfect ingredient for cakes, pies, and pancakes. It can be used to add i
ndulgence to your hot and cold drinks and add a sweet creamy twist to your cup 
of tea/coffee, fruits, or smoothies.  Prepare the most irresistible recipes with a
 touch of goodness with Abevia.

حليب مكثف مُحلى
حليب أبيفيا المكثف المحُلى عني بفوائد الكالسيوم والبروتينات وفيتامينات A و B1 و D3. تركيبته الغنية الدسمة 

المتوازنة تجعله المكون المناسب للكعك والفطائر والمعجنات. يمكن استخدامه لإضافة مذاق رائع للمشروبات 
الباردة والمشروبات الساخنة وإضافة مذاق طيب دسم لفنجان القهوة/الشاي والفاكهة ومشروبات الفاكهة. 

حضري أفضل الوصفات التي لا تقاوم على الإطلاق بلمسة من الطبيعة مع أبيفيا.

حليب  المبخر
حليب أبيفيا المُبخر هو تركيبة فريدة تجمع بين الطعم الغني والكريمي للحليب مع فوائد 

صحية إضافية. لا يحتوي على مواد حافظة أو سكر مضاف، وغني بالبروتينات وفيتامينات 
أ و د والكالسيوم، مما يجعله مكوناً مثالياً لطهي وخبز الوصفات المفضلة لديك. تمتع 

يومياً بالقهوة والشاي الغني والكريمي والصحي مع حليب أبيفيا المُبخر.



FROM THE UAE TO THE WORLD!
Introducing the new state-of-the-art production facility in Dubai Industrial City 

with the potential to spread the goodness of dairy to the world.
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هدية من دولة الإمارات للعالم!
نقد°م لكم أحدث منشأة تصنيع في مدينة دبي الصناعية بإمكانيات 

نشر خيرات منتجات الألبان في العالم بأسره.

هدية من دولة الإمارات للعالم!
نقد°م لكم أحدث منشأة تصنيع في مدينة دبي الصناعية بإمكانيات 

نشر خيرات منتجات الألبان في العالم بأسره.

CREAM
Abevia breakfast cream makes your salads and dishes come to life. The naturally sweet 
flavour and thick consistency melt in your mouth and enhance the taste of your favourite 
savoury and sweet dishes. The uniquely formulated Cream is low in cholesterol and rich in 
Vitamin D, so use it as a refreshing dip or a salad dressing, add creaminess to your soup,
use it as a base to make puddings or over your cake and add goodness to your life.
Also available in Banana, Strawberry and Honey flavours

قشدة
قشدة ابيفيا للإفطار تساعدك في تجهيز أطباقك من السلطة والوجبات. المذاق

الطبيعي الحلو الغني المتماسك يذوب في فمك ويحسن مذاق أطباقك اللذيذة والحلوى
المفضلة لك. القشدة المصنعة بطريقة فريدة من نوعها منخفضة الكولسترول وغنية 
بفيتامين D، لهذا يمكنك استخدامها كوجبة منعشة أو لتجميل طبق السلطة أو إضافة
دسم للحساء أو استخدامها كمكون أساسي في تحضير البودينغ أو لتضعيه على الكعك

أو الروعة إلى حياتك.
متوفر أيضًا بنكهات الموز والفراولة والعسل
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@abeviamenaNUTRIDOR DAIRY MANUFACTURING LLC
Head Office: 1801, The One Tower, Barsha Heights, Dubai, UAE.
Tel: +971 4 566 0077, Email: customercare@nutridor.com
Factory: Plot 5310552, Saih Shuaib 3, Dubai Industrial City, Dubai, U.A.E 

شركة نوتريدور لتصنيع منتجات الألبان
شركة نوتريدور لتصنيع منتجات الألبان المقر الرئيسي: 1801: برج ذي-ون، بارشا هايتس، دبي،

customercare@nutridor.com :دولة الإمارات العربية المتحدة. هاتف: 971+ 4 566 0077، بريد إلكتروني
المصنع: قطعة رقم 5310552, سيح شعيب 3، مدينة دبي الصناعية، دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة


